
ZAPISNIK 
 
III. SEJE PARLAMENTA  
DIJAŠKE SKUPNOSTI GSŠRM KAMNIK 
V ŠOLSKEM LETU 2022/23 
 
torek, 29. 11. 2022, 1. šolsko uro 
 

 
Seja je potekala v učilnici 87. Vodil jo je Predsednik Matic Hrabar.  
 
Na začetku je bila ugotovljena prisotnosti in potrjen ter dopolnjen dnevni red seje. 
 
Na seji niso bili prisotni člani: Neža Kolar Petrovčič (1.Č), Žan Vidergar (1.D), Admir Pašić 
(1.E), Luka Vettorazzi (2.C), Pia Rihter (2.D), Maks Gluvič (3.C), Lara Ocepek (3.E), Tija 
Vidovič (3.G), Žan Razboršek (4.A), Vid Potočan (4.Č), Matic Šubelj (4.D), Anja Razpotnik 
(4.E). 
 
Dnevni red: 

1. Referendum 
2. Poročilo s korespondenčne seje Sveta šole 
3. Informativni dan 
4. Tematski dnevi 
5. Aktualno dogajanje v zvezi s šolskim življenjem 
6. Razno 

 
1) 
Predsedstvo je Parlamentu predstavilo idejo o referendumu, ki bi ga lahko tudi letos razpisali 
22. decembra, ob obletnici plebiscita (23. decembra je zadnji dan pred počitnicami, ko na šoli 
poteka proslava). Predlagali so temo brezmesne šolske prehrane.  
 
SKLEP: Parlament DS GSŠRM Kamnik na dan 22. december 2022 razpisuje referendum 
o šolski prehrani.  
 
Vprašanje se glasi: “Ali ste za to, da sta v skladu z zelenim prehodom malica in kosilo 
enkrat na teden brezmesna za vse dijake?”.  
 
Imenuje se volilna komisija v sestavi: Aleksander Šuštar (dijak 4. letnika), Zala Novak 
Sitar (dijakinja 3. letnika), Gregor Parazajda (dijak 2. letnika) in Miha Olishevsky (dijak 
1. letnika). 
 
2)  
Predstavnika dijakov v Svetu šole sta poročala o (korespondenčni) 13. seji Sveta šole, ki se 
je končala 21. 11. 2022. Eden od članov parlamenta je prosil za zapisnik. 
 
SKLEP: Parlament DS GSŠRM Kamnik se seznanja z dogajanjem na 13. seji Sveta šole 
dne 21. 11. 2022.    
 
3)  
Mentorica je člane Parlamenta seznanila s pripravami na prihajajoči informativni dan. 
Povedala je, da bo letos (po nekaj letnem premoru) zopet potekal v živo, kar vključuje obvezno 
sodelovanje dijakov 1. in 2. letnika. Stekla je še kratka razprava o formatu gimnazijskega 
informativnega dneva, ki si ga šola želi modernizirati in prilagoditi novim časom.  
 



 
4)  
Predsednik je člane Parlamenta obvestil o pripravah na tematske dneve, ki so bili izglasovani 
na prejšnji seji. Povedal je, da so v Predsedstvu izbrali naslednje teme: pižama, vse, samo 
ruzak ne, razredne barve, classy/fancy, tvoje otroške sanje in grdi božični puloverji. Prvi tak 
dan bo torek, 6. decembra, o ostalem pa bodo dijaki obveščeni preko Instagrama Dijaške 
skupnosti. Člani so se s predlaganimi temami strinjali in pozdravili začetek akcije.  
 
5) 
Predsednik je odprl razpravo o aktualnih zadevah.  
 
Profesorica Mateja Ilibašič je na kratko predstavila zbiralno akcijo potrebščin, igrač in raznih 
neuporabljenih daril za osnovnošolske otroke v stiski. Akcija bo potekala do 17. decembra. 
Člani so se strinjali, da je najbolje, da zbiranje prispevkov poteka znotraj razredov in da jih 
predstavniki oddelkov predmete odložijo na dogovorjeno zbirno mesto.  
 
Predsednik je člane seznanil, da v letošnjem letu zaradi zasedenosti Doma kulture v Kamniku 
ni bilo možno organizirati božičnega dobrodelnega koncerta. Povedal je, da se bodo z 
organizacijo potrudili spomladi, naslednje leto.  
 
Mentorica je članom predala sporočilo iz kuhinje, da se pri malici in kosilu veliko hrane zavrže. 
Prosila je, da svoje sošolce pozovejo, naj hrane, če je ne bodo pojedli, ne vzamejo ali pa se 
od obrokov odjavijo preko eAsistenta.  
 
Omenjena je bila še ideja spremembe številk učilnic v razna tematska imena in organizacija 
skupnega ogleda nogometne tekme na šoli.  
 
6)  
Predsednik je vprašal po končnih predlogih pod točko razno. Teh ni bilo. 
 
Predsednik je sejo zaključil ob 8:40.  
 
Zapisal: 
 

Podpredsednik 
Aleksander Šuštar 

 
Predsednik 

Matic Hrabar
 
Kamnik, 30. 11. 2022 
 
V vednost:  

● člani Parlamenta, 
● mentor DS, 
● vodstvo šole, 
● arhiv – Dijaška skupnosti. 

 
 
 


